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Finansudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Omtryk:  

Beskæftigelsesministeren 

19. maj 2016 

20. maj 2016 (ændret adressat) 

 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

FIU alm. del 

Spørgsmål 320 

Vil ministeren i forlængelse af svaret på spørgsmål 234 uddybe, hvordan 

udgifterne til aktivering var fordelt på forskellige områder, og hvor meget der 

kan henføres til administration og kontrol i forbindelse med kontanthjælp? 

Derudover bedes redegjort for, hvor stor en del af jobcentrernes udgifter til 

administration der kan henføres til kontanthjælp (Hvis de præcise tal ikke er 

tilgængelige, bedes ministeren komme med et overslag). 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Ole Birk Olesen 

formand 
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Offentligt


